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Ajatus  Suupohjan peruspalveluliikelaitoskuntayhtymästä irtaantumiselle ei ole täysin vieras ja käsittämätön 

asia. Kuntalaiset ja me päättäjät olemme jo pitkään todenneet, että nykymeno palvelujen tuottamisessa ei 

toimi ja positiivisten muutosten aikaansaaminen koetaan epärealistiseksi.  On kuitenkin muistettava, että 

olemme sitoutuneet yhtymään perussopimuksella ja nyt voimassa olevan PARAS -lain puitteissa. Näin 

olemme lain puitteissa pakotettuja osallistumaan johonkin SOTE- palveluja tarjoavaan yhteistyötahoon. 

Kuten alkuperäisessä Vasemmistoliiton, Sosiaalidemokraattien ja Perussuomalaisten aloitteessa 

(19.12.2012) on ilmoitettu, ja me valtuutetut asiasta monen monituista kertaa todenneet, Teuvan kunnan 

nettokustannukset liikelaitoskuntayhtymässä ovat karanneet hallitsemattomiksi. Syitä kustannusten 

nousuun on varmasti monia, joista osasta olemme valtuustossa yksimielisiäkin. Todella sairaat ja hoitoa 

tarvitsevat on hoidettu, vanhuksia ei ole jätetty heitteille, mutta on paljon sellaisia käytänteitä, lähipalvelun 

tasoja jne.,  joihin emme ole tyytyväisiä. Käytänteiden muutoksiin emme LLKY:n nykyisen perussopimuksen 

mukaisessa valtajaossa  pysty vaikuttamaan, vaan olemme jääneet asioidenkäsittelyssä yksin. Näistä 

ongelmatilanteista johtuen olemme todenneet, että valtuustollamme ei ole vaikutusmahdollisuutta 

asioiden käsittelyyn ja muutoksen aikaansaamiseksi. Olemme jääneet LLKY:n toiminnassa kuntalaisina 

altavastaajan asemaan ja vaille tukea esityksissämme käytäntöjen muuttamiseksi.  

Me Kokoomuksessa ja Kristillisdemokraateissa haluamme turvata ja taata Teuvalaisille perustasoiset 

lähipalvelut, tuotettuna laadukkaasti, edullisesti ja ihmisarvot huomioon ottaen. Näemme tulevaisuuteen 

siten, että nykyisessä muodossa Suupohjan liikelaitoskuntayhtymä ei näitä palveluja pysty Teuvalaisille 

näillä käytettävissä olevillamme resursseilla järjestämään. 

Kokoomuksen valtuustoryhmä esittää valtuustolle, että  

Teuvan kunta perustaa työryhmän, joka ryhtyy tunnustelemaan ja selvittämään SOTE-palvelujen 

tuottamista ja kuntayhteistyön tiivistämistä Rannikko-Pohjanmaan sosiaali- ja perusterveydenhuollon 

kuntayhtymän (K5) osakaskuntien Närpiön, Kaskisten ja Kristiinankaupungin sekä JIK-

peruspalveluliikelaitoskuntayhtymän osakaskunnan Kurikan kaupungin kanssa. 

Työryhmään nimitettäisiin jokaisesta valtuustoryhmästä 1 jäsen sekä kunnan virkamiesjohto. 

Kokoomusryhmä olisi valmis toimimaan työryhmän vetovastuussa. Työryhmän pitäisi saada 

neuvotteluyhteydet kuntiin/kaupunkeihin Huhtikuun aikana. 


